
FRACTIESECRETARIAAT

Datum  :  16 november 2021
Onderwerp  :  Vragen t.a.v. Oordeelsvormende vergadering 

 :  agendapunt 18 Rondvraag
Behandelaar:  Cor Quint.

Spartahal, 1 ½ maand geleden is er een nieuwe vloer gelegd in het 
gedeelte dat de kegelclub gebruikte. Uit de krant hebben we begrepen dat 
de Spartahal binnenkort zal worden gesloopt.

Wij kunnen het niet rijmen dat wij als gemeente zo met de middelen 
(geld) omgaan van onze burgers en zouden graag een uitleg hierover 
ontvangen.

Tevens de vraag welk vooruitzicht hebben de huidige huurders gekregen 
als de Spartahal wordt gesloopt?
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